
 
 

CDA Nijkerk/Hoevelaken 

 

Aan de voorzitter van de gemeenteraad van Nijkerk 

 

Nijkerkerveen 3 november 2015 

 

Geachte voorzitter, 

 

Op basis van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad willen wij  de 

volgende schriftelijke vragen aan het college voorleggen. 

 

Aanleiding: 

 

In de raadsvergadering van 28 mei 2015, heeft mevr. Van Drie (CDA) een vraag gesteld in 

het vragenuurtje ex artikel 35 van het Reglement van Orde. De vraag was: Waarom duurt het 

zo lang om de aanbesteding van de kantine Veensche Boys rond te krijgen? Wethouder mevr. 

M. Klein heeft toen een aantal punten uiteengezet van de besprekingen en overleggen die 

geweest zijn. Er is door wethouder mevr. Klein aangegeven dat er juni 2015 vervolgstappen 

verwacht konden worden. 

 

 

1. Waarom kan er nog steeds niet gestart worden met de bouw van de  kantine en de 

kleedkamers bij Veensche Boys? 

2. Wat is er de afgelopen 5 maanden besproken met Veensche Boys over de bouw van de 

kantine en de kleedkamers? 

3. Er is door wethouder M. Klein aangegeven dat de vertraging van de start van de bouw 

3, hooguit 4, maanden is. Op basis waarvan heeft de wethouder destijds dit tijdspad 

aan ons verstrekt? Hoeveel is de vertraging op dit moment? 

4. Wat waren daarbij de problemen die tot deze vertraging hebben geleid?  

5. Heeft deze vertraging financiële consequenties en zo ja, voor wie? 

6. Kan er nog meer vertraging verwacht worden en zo ja, wat is de reden daarvan?  

7. Wanneer kan Veensche Boys met de bouw van de kantine en kleedkamers starten?  

  

Hierbij verzoeken wij u de bovenstaande vragen ter kennis te brengen van het college en de 

overige leden van de raad. 

Graag ontvangen wij een schriftelijk antwoord. 

 

 

Namens het CDA, 

 

Cisca van Drie 


